
 

Verslag Jaar vergadering 2017 

Zaterdag 22 april hielden we onze algemene leden vergadering. Dit jaar een week eerder, 
wellicht was o.a. dat de reden van de mooie opkomst en was de vergadering met 56 leden 
goed bezocht.Ook is het mooi dat er weer een redelijk aantal leden van buiten de randstad 
aanwezig was. We moeten toch eens een keer een enquête houden of er draagvlak is om de 
A.L.V. overdag te houden, dat lijkt me makkelijker voor leden die ver weg wonen. Voor de 
duivenveiling waren er veel duiven ingeschreven, Arjan Monster zette alleen al 20 mooie 
dieren neer, waaronder een aantal prachtige Grandino’s en Canario’s. Mede door het grote 
aanbod en het feit dat veel fokkers al aan het broeden zijn stonden de prijzen onder druk.                                                                                                                                        

Er werden prachtige duiven voor belachelijk 
lage prijzen verkocht.  Voor dieren die soms wel 
voor honderden euro’s uit Spanje hierheen 
worden gehaald, bleek men voor de 
nakomelingen hiervan soms nog geen € 25,-- 
over te hebben. Niettemin bracht de 
duivenveiling € 425,-- op met dank aan de leden 
die de opbrengst aan de club schonken, zeker 
Arjan die dit ook al deed bij de Proffsport beurs 
in Houten. De loterij en de veiling van de 
duivenbonnen deden het ook goed en brachten 
resp. € 348,-- en € 260,-- op, de penning- 
meester was dan ook tevreden. De vergadering 
verliep in een goede sfeer en nadat het officiële 

gedeelte klaar was, de prijzen uitgedeeld en de loterij verloot is er onder het genot van een 
drankje nog gezellig nagebabbeld, zie hieronder het verslag van de vergadering.  

Opening. De voorzitter opent de vergadering en heet iederéén welkom. Hij vermeldt dat 
onze secretaris Patrick Janssen wegens wat gezondheid klachten niet altijd meer op onze 
vergaderingen aanwezig zal zijn. Hij verteld ook dat ons lid en sponsor René van Puffelen 
ernstig ziek is en we hem in deze zware tijd 
middels een door de leden ondertekende 
kaart willen sturen, de kaart gaat ter 
ondertekening de tafels langs . Hierna volgt                                                                                                               
een opsomming van hetgeen er het afgelopen 
jaar gedaan is. Hij begon met een beknopt 
verslag van het bezoek van NBS voorzitter 
Thom Laming aan onze bestuursvergadering 
van 19 november vorig jaar. Het verslag van                                                    
deze vergadering staat in het SIS bulletin van 
mei 2017. Het bestuur gaat in juni ook naar 
de A.L.V. van de NBS waar enkele belangrijke voorstellen behandeld worden, o.a. een 
individueel lidmaatschap voor iedere fokkerskaarthouder, zodat ook ieder NBS lid stemrecht 
krijgt. De notulen van het NBS voorjaarsoverleg liggen ter inzage op de bestuurstafel en 
kunnen altijd op de NBS site worden ingezien.  



Championshow. De samenwerking met de Championshow org. verloopt steeds beter en ook 
de samenwerking met de cateraar m.b.t. de door de SIS aan de leden aangeboden 
consumptiebonnen en hapjes was geslaagd. De Championshow was voor de SIS weer een 
succes en we gaan er in 2018 weer een mooie show van maken. Over de Championshow 
staat ook een uitgebreid verslag in het SIS bulletin van mei 2017. Vanuit de zaal kwam van 
Wim Koolmoes de vraag of we als club ééns een keer naar een andere show b.v. de Keistad 
show kunnen gaan. De voorzitter antwoord dat de Championshow wel de bondsshow is en 
er op de andere shows wellicht te weinig kropper rassen zitten en of we op de andere shows 
dezelfde faciliteiten krijgen. Dirk de Zeeuw merkt op dat een aantal leden duiven inzenden 
onder andermans naam en hij dit jammer vind. De voorzitter antwoord dat dit een geld 
kwestie is en veel leden de verplichte combinatie van fokkerskaart en Kleindier magazine te 
duur vinden, e.a. komt ook aan de orde in het verslag van de bestuursvergadering met Thom 
Laming.  

Erkenningen. De erkenning van de Marteño is niet gelukt omdat de ingezonden duiven niet 
voldeden aan de kleurenstandaard. De kleur Bucaro bij de Laudino kropper is erkend, dat dit 
niet makkelijk ging kunt U ook lezen in het SIS bulletin mei 2017. Cees Schreuder had vier 
blauwschimmel Quebrado Murciano kroppers ter bespreking aan geboden voor de 
kleurerkenning.                          

Standaardtekeningen. In opdracht van de NBS is de tekenaar van de Entente European, dhr. 
Frindel bezig de standaardtekeningen van de Quebrado Murciano kropper, Balear kropper, 
Veleño kropper en Marteño kropper te maken. De concept tekeningen zijn door de SIS 

bekeken en waar nodig aangepast, 
het wachten is nu op de definitieve 
versie die hopelijk in het NBS 
standaard verversingspakket van mei 
zit. 

 Automatische incasso. De voorzitter 
zegt dat deze goed loopt maar nog 
lang niet alle leden gebruik maken 
van deze service en roept de leden op 
dit wel te doen, het scheelt de 
ledenadministratie veel werk.  

SIS bulletin. De voorzitter verklaard 
dat door omstandigheden het SIS 

bulletin helaas niet op tijd klaar is en dus niet kan worden uitgedeeld op deze vergadering en 
hoopt dat het over enkele weken bij de leden op de deurmat ligt.  

Proffsportbeurs Houten. Paul Gieskens zegt dat de beurs dit jaar weer geslaagd was. De SIS 
en de Ringslagerclub stonden er weer samen met de verkoopstand waar we erg veel aanloop 
hadden. Dat de Pica’s ook bij onze stand stonden zorgde voor nog meer aanloop. De verkoop 
van Spaanse duiven liep ook goed, we verkochten voor de leden 45 duiven voor ruim             
€ 1.100,-- wat netto € 312,-- voor de clubkas opleverde en hopelijk enkele nieuwe leden.  

Allround Kampioenschap. Bas zegt dat er bij het Allround 2016, 22 inschrijvers waren 
waarvan er 19 daadwerkelijk met 28 duiven meededen.                                                               
Simon Visser werd 1e met een Plata Gorguero doffer, Patrick Janssen was 2e met een 



roodzilver Jiennense doffer en Bas Mullekes werd 3e met een blauwzwart gebande Jiennense 
doffer, een uitgebreid verslag staat in het mei nummer van het SIS bulletin. Voor het 
Allround 2017 zijn er nu 21 inschrijvers en we zijn al druk aan het keuren en hopen zo op 
minder uitvallers, leden kunnen zich nog inschrijven tot eind augustus.  

SIS site. De site was gehackt maar is weer in de lucht en wordt geheel vernieuwd door 
Ronald Busscher,dit gaat wat tijd kosten maar hij ziet er mooi uit. De rassenstandaards 
worden ook vernieuwd, bij de rassen komen ook nieuwe artikelen te staan en er komt iedere 
maand een nieuw clubbericht. Het is ook de bedoeling dat de zakelijke advertenties op de 
site komen te staan. De SIS facebook pagina loopt goed we hebben nu 380 leden en er 
worden veel duivenfoto’s en duivenfilmpjes geplaatst. Arie de Jong houdt scherp toezicht op 
wat er geplaatst wordt.  

Evenementen. De SIS is van plan om ook naar evenementen te gaan die niet specifiek op 
duiven gericht zijn, b.v. Animal Event en Country Fair, om zo de hobby te promoten voor een 
nieuw publiek. De grote VDT show in Duitsland, de show van de ‘’Duitse SIS’’ en een show in 
Spanje zijn ook opties.  

Fokkersadvertenties. Bas zegt dat er wat fokkersadvertenties afvallen, we er nu 11 
overhouden en we nu dus weer ruimte hebben om nieuwe advertenties te plaatsen. 

 Kascontrole. Simon Visser heeft de kascontrole uitgevoerd, daar hij niet aanwezig is wordt 
zijn verklaring voorgelezen en ter inzage op de bestuurstafel gelegd. Simon verklaard dat de 
boekhouding prima in orde is en stelt zich voor volgend jaar opnieuw beschikbaar. Kees 
Mens de penningmeester verklaard dat hij tevreden is, mede door de besparing op de druk- 
en porto kosten en de opbrengst van de duivenverkoop in Houten, de duivenveilingen en 
duivenbonnen hebben we een positief resultaat en is het saldo groeiende, het financieel 
jaarverslag ligt ter inzage.  

Club van Honderd. Arend Zoutenbier doet namens  de stichting KDC verslag over de stand 
van zaken betreffende de financiering van de vervanging van het dak van het clubgebouw. 
De stichting heeft subsidies aangevraagd bij de gemeente en fonds 1818 en er is zicht op een 
flink bedrag maar er is nog meer nodig en hij roept de leden op éénmalig lid te worden, je 
hoeft dat niet alleen te doen maar je kan ook met een paar man één lidmaatschap kopen.             
Er komt een lijst met donateurs in het KDC te hangen.  

Prijsuitreiking. Het verslag van de 
prijsuitreiking van de Clubdag, de EZHZV 
show en Championshow staat elders op 
de SIS site.  

Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering 
en zegt dat na de pauze de trekking 
plaatsvind van de loterij, we hebben een 
mooie prijzentafel die deze maal gevuld is 
door o.a.  Dierenwinkel Harstduiven je kon 
buiten de gebruikelijke duivenartikelen nu ook 
visspullen, hondenbrokken en kattenvoer 
winnen, da’s weer eens wat anders. En voor 
de romantische duivenmelker werd er ook nog een Champagne ontbijt voor twee verloot!                         
Bas Mullekes.  


